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رییس هیات مدیره موقت فراكسیون اصول گرایان 
با اشاره به فعالیت كمیته هاي این فراكسیون گفت: 
برگزار  فراكسیون  رییسه ي  هیات  جلسه ي  امروز 
مي شود، هم چنین جلسه ي اصلي هیات رییسه هم 

روز چهارشنبه برگزار خواهد شد.
تودیع  مراسم  حاشیه ی  در  كه  لاریجاني«  »علي 
معرفي  و  كشور  سابق  وزیر  پورمحمدي  مصطفي 
ثمره،  هاشمی  وزارتخانه،  این  جدید  سرپرست 
سخن مي گفت، هم چنین از برگزاري مجمع عمومي 
فراكسیون اصول گرایان در چند روز آینده خبر داد.

درباره  پرسشي  به  پاسخ  در  هم چنین  لاریجاني 
شوراي  مجلس  ریاست  براي  نامزدي اش  احتمال 
نماینده گان  به  مربوط  چیزها  این  گفت:  اسلامي 
مجلس است و نماینده گان نیز افرادي قوي و دقیق 
انتخاب  خودشان  و  ندارند  نیاز  قیم  به  كه  هستند 

مي كنند.
وي هم چنین در پاسخ به این پرسش كه آیا شخصا 
نامزد خواهید شد و آیا تفاهمي با آقاي حداد عادل 
مجلس  ریاست  انتخاب  گفت:  نه؟  یا  داشته اید 
مكانیزم خاص خود را دارد، تمام تلاش  ما این است 
انتخاب  دموكراتیك  صورت  به  رییسه  هیات  كه 
این تصمیم در مورد  شود. در درون اصول گرایان 
مجلس  این  بعد  و  مي شود  نهایي  مجلس  ریاست 

است كه باید انتخاب كند.
لاریجاني هم چنین در پاسخ به پرسش خبرنگاري 
كه نظر وي را درباره آن چه تلاش برخي براي طرح 
عدم كفایت سیاسي رییس جمهور مي خواند، پرسید، 
با تاكید بر این كه تا كنون چیزي درباره این موضوع 
نشنیده است، گفت: من مخالف این كارها هستم و 
به نظر من در شرایط كنوني بیش از هر زمان دیگري 

به هم گرایي و وحدت نیاز داریم.
این موضوع كه رییس جمهور  به  افزود:  لاریجاني 
تعداد  زیادي از وزرا را عوض مي كند عدم كفایت 
از نصف  بیش  اگر  قانون  نمي گویند. طبق  سیاسي 
وزراي دولت جابه جا و عزل و نصب شوند، دولت 
به  موضوع  این  اما  بگیرد  مجدد  اعتماد  راي  باید 

معناي عدم كفایت نیست.
نماینده ي مقام معظم رهبري در شوراي عالي امنیت  
شما  گفت:  خبرنگار  این  به  خطاب  هم چنین  ملي 

اصطلاح درستي را به كار نبردید.
لاریجاني  از  مجددا  خبرنگاران  ایسنا،  گزارش  به 
درباره تفاهم وي با حداد عادل پرسیدند و این كه آیا 

دخالت فراكسیون اصول گرایان به دلیل عدم تفاهم آنها است؟ كه وي پاسخ داد: خیر! این موضوع به معناي 
عدم تفاهم نیست، طبق معمول در فراكسیون اصول گرایان همه ي هیات رییسه مورد بررسي قرار مي گیرند 

و با دموكراسي هم راي مي دهند، این موضوع مسئله ي نادري نیست و همیشه متعارف بوده است.
لاریجاني در پاسخ به پرسش دیگري با این مضمون كه »گفته مي شود پورمحمدي از نظرات رییس جمهور 
دور شده و به سمت نظریات شما كشیده شده بود؟« پاسخ داد: این حرف ها دقیق نیستند و رسانه ها در مورد 
این مسایل بررسي هاي سطحي را ارایه مي دهند. آقاي پورمحمدي یك وزیر همه جانبه نگر است و در 
چارچوب مسائل مورد نظر دكتر احمدي نژاد بسیار پرتوان حاضر شده؛ اما فعلا شرایط این بوده كه تغییر 

كند و من نظرات خود را در مورد این تغییر و اهمیت آن گفتم.
نماینده مقام معظم رهبري در شوراي عالي امنیت ملي، هم چنین در پاسخ به پرسش دیگر خبرنگاران در 
مورد این كه طرح هاي اولیه اي كه در مجلس ارائه خواهید كرد در چه حوزه هایي است؟ گفت: نظرات خود 
را در مورد مسائل اصلي كه باید دنبال شود گفته ام؛ البته این موارد نظر شخصي من است و در مجلس 290 

نماینده نظر خواهند داد؛ اما راجع به طرح ها و لوایح گذشته بحث هایي داشته ایم. 

لاریجانی در یک مصاحبه ی مطبوعاتی:

به روند دموكراتیك در انتخاب رییس مجلس اعتقاد دارم 
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دبیرسابق شوراي عالي امنیت ملي در پاسخ به این پرسش كه آیا شرایط فعلي كشور را مناسب ارزیابي 
ایران در سطح منطقه و  یا نه؟ نیز گفت: كشور در شرایط خوبي قرار دارد و میزان توانمندي  مي كنید 
بین المللي بسیار خوب است؛ البته اشكالاتي هم در داخل وجود دارد كه باید برطرف شود. اگر دولت و 
مجلس بتوانند تعامل موثر و فعالي با هم داشته باشند و خلاهاي هم دیگر را پر كنند بسیاري از خواسته هاي 

مردم با سرعت بیشتري محقق مي شود.
لاریجاني تاكید كرد: شرایط به هیچ وجه ایجاب نمي كند كه به دنبال مچ گیري باشیم؛ باید تمام توان خود را 

روي هم بگذاریم تا به برآیند بزرگ تري برسیم.
نماینده ي مقام معظم رهبري در شوراي عالي امنیت ملي، در پاسخ به پرسش خبرنگاران درباره وضعیت 
لبنان و فرافكني رژیم صهیونیستي در مورد آن چه دخالت ایران در لبنان خوانده، نیز گفت: این حرف اسرائیل 
حرف جدیدي نیست و در گذشته هم این حرف ها را مي زدند؛ اما مهم این است كه در صحنه ي لبنان حزب الله 

ساختار خوبي را از خود نشان داد و از تدبیر داهیانه اي براي ایجاد وحدت ملي استفاده كرد.
وي هم چنین با اشاره به برخي اقدامات براي به هم ریختن شرایط داخلي لبنان اظهار كرد: خوش بختانه نگاه 

ملي حزب الله به لبنان بسیاري از این مسائل را برطرف كرد. 
لاریجاني در همین راستا با اشاره به نشست دوحه، خاطرنشان كرد: برخي بحث هایي كه در این نشست تا 
به حال صورت گرفته مورد نزاع طرفین بوده، نظیر نحوه ي تشكیل دولت وحدت ملي و نیز قانون انتخابات؛ 
اما تا جایي كه من اطلاع دارم بحث هاي دیگري هم مطرح بود كه مورد وفاق گروه ها قرار نگرفته و در این 

زمینه در حال مذاكره هستند.
به گزارش ایسنا، خبرنگاري از لاریجاني مجددا درباره ي ریاست مجلس سوال كرد و پاسخ صریح وي را 
خواست كه وي، گفت: اصول گرایان پروسه اي را در مورد انتخاب ریاست مجلس دنبال مي كنند و من به 
روش دموكراتیك براي اداره ي مجلس اعتقاد دارم و فكر مي كنم مجلس نهادي است مدني، ملي و قوي كه 
باید تمام آرزوهاي دموكراسي كشور را متجلي كند؛ از این رو رفتار نماینده گان و نحوه ي انتخاب آن ها، 

هم چنین احترامي كه به آراي یك دیگر مي گذارند به این روي كرد كمك خواهد كرد. 
وي تصریح كرد: باید با این موضع به صورت دموكراتیك برخورد شود و من فكر مي كنم مجلس نباید غیر 

از این روي كرد، روي كرد دیگري داشته باشد.
لاریجاني در مورد احتمال موفقیت آمیز بودن برخي لابي ها در مجلس براي این كه حداد عادل رییس شود 
نیز گفت: به هیچ وجه بحث بر سر رییس و مرئوس نیست، مهم این است كه مكانیزم دموكراسي در مورد 
بسیاري از چیزها در مجلس تحقق پیدا كند كه یكي از این موضوعات انتخاب ریاست مجلس است و در 

مورد موضوعات بعدي هم مجلس باید این مكانیزم را رعایت كند. 
نماینده مقام معظم رهبري در شوراي عالي امنیت ملي تاكید كرد: باید به موضوعات اصلي كشور بیشتر بها 

بدهیم تا موضوعاتي كه امروز مطرح شد.
وي تاكید كرد: فكر نمي كنم نماینده گان مجلس به این گونه جوسازي ها توجه كنند. آن ها افرادي بالغ، فهمیده 
و تحصیل كرده هستند كه در تصمیمات خود كاملا مستقل عمل مي كنند و كساني كه این گونه رفتارها را در 

مجلس انجام مي دهند طرفي نخواهند بست. 
لاریجاني هم چنین در پاسخ به این پرسش كه با توجه به نزدیكي به انتخابات ریاست جمهوري آیا این 
تغییرات )وزرا( به شرایط كشور آسیب نمي رساند؟ گفت: من درباره ساختار وزارت كشور و مباني حركتي 
آن و این كه مدیریت آن یك مدیریت استراتژیك است، صحبت و تاكید كرده ام كه مدیریت این مجموعه 
باید یك روي كرد چهارگانه ي مهم را داشته باشد، هم چنین لازمه ي اجراي این موارد استمرار و پایداري 
است. من فكر مي كنم در وزارت كشور و بدنه ي كارشناسي آن این موضوع به طور دقیق وجود دارد. شخصا 
آن قدر با آقاي پورمحمدي از نزدیك كار كرده ام كه خصوصیاتش را بدانم، آن چه در مورد وي در جلسه 

گفتم به هیچ وجه تعارف نبود، هم چنین امیدوارم مهندس هاشمي هم همین مسیر را با دقت دنبال كند.
وي خاطرنشان كرد: من با گمانه ي منفي در این مورد نظر نمي دهم. قاعدتا رییس جمهور اختیاراتي دارد و 
اقداماتي را لازم مي داند، ما باید تلاش كنیم هر انتخابي كه صورت مي گیرد در یك چارچوب دقیق باشد تا 

آن چه به نفع مصالح كشور است اتفاق بیفتد.
لاریجاني در پایان در پاسخ به این پرسش كه آیا فكر نمي كنید مراسم معارفه ي وزیر كشور یك هفته 
زودتر برگزار شده تا وي گزارش خود را در مورد انتخابات مجلس هشتم به مجلس ندهد؟ گفت: نه! بعید 

مي دانم  

خدمات  از  تشكر  با  جمهوري  رییس  اول  معاون 
ارزنده پور محمدي وزیر سابق كشور اضافه كرد: 
ما در طول سه سال گذشته همواره در هیات دولت 
از نقطه نظرات كارشناسانه و حكیمانه ی وي استفاده 

مي كردیم. 
داوودي افزود: از تلاش ها و فعالیت هاي ایشان در 
آگاهي  كشور  وزارت  در  كاري  مختلف  حوزهاي 
داریم و به همین خاطر از زحمات ایشان قدرداني 

مي كنیم. 
وي با بیان این كه جابه جایي وزیر كشور به خاطر 
ضعف كاري ایشان نبوده است، تصریح كرد: بدون 
شك اگر جابه جایي هم صورت گرفته به خاطر بهینه 
كردن و استفاده ازموقعیت ها صورت گرفته بوده و 
رییس جمهوري با جمع بندي همه ی جهات، چنین 

تصمیمي را گرفته است. 
داوودي در بخش دیگري از سخنان خود با اشاره 
به خصایص اخلاقي و مدیریتي سید مهدي هاشمي 
سرپرست جدید وزارت كشور افزود: خوش بختانه 
ایشان داراي سوابق ارزنده در دوران دفاع مقدس و 
بعد از آن خدمت در عرصه هاي گوناگون به ویژه در 

وزارت كشور است. 
معاون اول رییس جمهوري سوابق خدمتي سرپرست 
جدید وزارت كشور را درخشان خواند وگفت : نظام 
پست هایي  چنین  تصدي  براي  اسلامي  جمهوري 

نیاز به چنین افرادي با این گونه سوابق دارد   

تقدیر از پورمحمدی وزیر 
کشور پیشین 


